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Sak 1. Referatsaker. 
 Sak 5 går som referatsak. Saken er ferdigbehandlet ved instituttet og er oversendt til fakultetet. 

 

Sak 2. Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte. 
Innkallingen godkjennes. I referatet fra møtet 17.09.93 skal det under sak 6 være med at 

 begrunnelsen for at studentrepresentanten mener undervisningen i IN217 bør gå på omgang  
er at da vil det bli lettere å få en vurdering av pensum og læremateriell.  
 

Sak 3. Pensumplaner cand.scient.-/siv.ing. 
Følgende pensumplaner ble godkjent: 

Ma, Yue 
Tovås, Harald 
Koren, Espen Frimann 
Tømmerberg, Kyrre 
Barbuti, Alfredo 
Wang, Lei 
Marthinussen, Bjørn T. Lund 
Størmer, Charlotte, felles med Wahl 
Wahl, Elisabeth, felles med Størmer 

Følgende pensumplaner ble foreløbig ikke godkjent: 
Ramassh, Theivendran: ekstern veileder må presenteres under pkt. 10. 
Erstad, Jan Ove, veileder må være med på begrunnelsen for pensumvalg 

Følgende endringer ble godkjent: 
Wang, Xinli 
Askildsen,Eric 

Følgende endringer ble foreløpig ikke godkjent: 
 Tørudbakken, Ola, det nye pensum ligger for nært opp til fagene som inngår i cand.mag.-graden 

 
Sak 4. Søknad om opptak til 300-emne etter fristen. 

Søknad nr 1: Studenten får opptak til det emnet som han i følge godkjent pensumplan skal ta dette  
semesteret. Studenten får avslag på opptak til de to emnene som ikke inngår som en del av planen  
for hovedfagsstudiet. 
 
Søknad nr 2: Studenten får opptak til emnet da det er hans første semester her ved UiO. 



 

 
Sak 5. AIM. 

Flyttet til sak 1. 
 

Sak 6. Endring av forutsetterkrav til MA-IN109. 
Undervisningsutvalget stiller seg positiv til at forutsetterkravet om IN105 for MA-IN109  tas bort, 
men da bør kursansvarlig sørge for at innføring i bruk av maskinparken blir lagt inn som en del av 
kurset i tillegg til selve kursinnholdet 

 

Sak 7. Eventuelt. 
Vekttallsreduksjon mellom ST104 og IN259. 

En student ønsker ovennevnte vekttallsreduksjon tatt bort, og spør i denne forbindelse hvor han skal  
henvende seg. Undervisningsutvalget og fakultetet mener at siden to institutter er er berørt bør saken 
gå via fakultetet. 

Kurskritikk 
Fagutvalget vil tidligst neste semester kunne få ferdig et program for å holde kurskritikk i midten  
av semesteret. Studentrepresentaten mente de som svarte på kurskritikk burde få en premie, f. eks i  
form av øket printerkvote. 
 
 
 
 

Hilde Lund 
sekretær 


